
Protokoll från Glömsta Fastighetsägareförenings ordinarie 
föreningsstämma den 18 juni 2014.

1. Val av ordförande vid stämman och anmälan av stämmoordförandens val av 
protokollförare

Lars-Olov Börjesson valdes till stämmans ordförande.

Lars Wahlström anmäldes av ordföranden till stämmans protokollförare.

2. Godkännande av röstlängd

En röstlängd cirkulerade för påskrift. Totalt antal röstberättigade medlemmar var 
15 stycken. Stämman godkände röstlängden.

3. Val av en eller två justeringsmän

Peter Kente och Pia Svensson valdes till att justera protokollet.

4. Frågan om stämman blivit utlyst i behörig ordning

Stämman ansåg att kallelse till mötet behörigen skett.

5. Fastställande av dagordning
Dagordningen godkändes av mötet.

6. Styrelsens årsredovisning, (verksamhetsberättelse, resultat och balansräkning) 
samt revisionsberättelse 

Årsredovisningen samt revisionsberättelsen för år 2013 var bifogad kallelsen till 
stämman. 

7. Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen samt om hur 
vinsten eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras

Resultat- och balansräkningen för 2013 godkändes av mötet och lades till 
handlingarna.

8. Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av stämman för det gångna året.

9. Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorer

Stämman godkände oförändrade arvoden för det kommande året.

10. Medlemsavgift för kommande verksamhetsår

Styrelsens förslag på oförändrad medlemsavgift på 200 kr för nästa verksamhetsår 
godkändes av stämman.

11. Styrelsens förslag till aktivitetsplan och budget för 2014

Aktivitetsplan och budget för år 2014 var bifogad kallelsen till stämman.
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Beträffande aktivitetsplanen så ställde Maie Hedin frågan om föreningen ämnar göra 
något för att stävja omfattande trädfällning på tomter i samband med exploateringen 
av Östra Glömsta. Man följer inte detaljplanen för området enligt Maie. Styrelsen 
menade att det är upp till kommunen att bevaka att detaljplanen följs och har inte för 
avsikt att agera i frågan. Det finns alltid den möjligheten för en enskild person att till 
kommunen påpeka oegentligheter.

Aktivitetsplanen och budgeten godkändes av stämman.

12. Inkomna motioner

Inga motioner hade kommit in.

13. Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas

Styrelsens förslag, oförändrat antal, dvs 5 ordinarie ledamöter och 2 suppleanter 
godkändes av stämman.

14. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter

a) Val av två styrelseledamöter på 2 år:

Omval av Lars-Olov Börjesson och Mikael Jönsson.
(Kvarstår 1 år Lars Johansson, Lars Wahlström och Linus Johannesson.)

b) Val av två styrelsesuppleanter på 1 år:

Omval av Jonas Stolpe och Robert Wase.

15. Val av revisorer och revisorssuppleanter

a) Val av två ordinarie revisorer på ett år:

Stämman godkände nyval av Annett Wase och omval av Michael Lundström.

b) Val av en revisorssuppleant på ett år:

Stämman godkände omval av Mikael Sjögren.

16. Val av valberedning

Stämman godkände nyval av Pernilla Helmersson och omval av Linda Saltin.

17. Val av stugfogde 

Mötet godkände omval av Yvonne Wahlström med samma förbehåll som tidigare vad 
gäller gräsklippning av tomten.

18. Val av festkommitté

Mötet godkände omval av Eva Svensson och Yvonne Wahlström.

19. Övriga ärenden

a) Andel i Glömsta Samfällighetsförening.

Lars Wahlström rapporterade att lantmäteriets beslut på att vår förening skall vara 
ansluten Glömsta Samfällighetsförening (vägföreningen i norra Glömsta) med 
andelstalet 1 på grund av vårt nyttjande av bryggplatsen vid Gömmaren har nu genom 
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dom den 15 mars i år fastställts av Mark- och miljödomstolen och därmed vunnit laga 
kraft.

b) Redovisning av arbetet med byte av föreningsstuga

Jonas Stolpe rapporterade att en begäran om planändring av tomten där Glömstastugan
är belägen har nu överlämnats av Huge till kommunen vilket är en förutsättning för 
stugbytet.

Mötet konstaterade att Glömstastugan kommer att ge stora möjligheter för vår 
förening men samtidigt innebära ett större ansvar vad gäller skötsel och underhåll.

Styrelsen arbetar vidare i frågan.

c) Lindarna vid Lindgården

Gunnel Jacobsson har haft kontakt med kommunen angående avsaknad av skötsel av 
lindarna vid allmänningen bakom föreningstomten. Kommunen förutsåg en bättring i 
frågan i och med att man anställt en naturvårdare, Anneli Westin, som kommer få 
dessa lindar inom sitt ansvarsområde.

d) Bryggplatsen vid Albysjön

På fråga från Peter Kente vad styrelsen har för planer med bryggplatsen vid Albysjön 
så meddelade styrelsen att en brygga för angöring av båtar planeras.

e) Bredband/fiber

Valid Hatami frågade vad som sker framöver med bredbandsutbyggnaden via fiber så 
meddelade styrelsen att vårt engagemang för att samla intressenter för utbyggnad 
etapp 1 var en engångsinsats i samarbete med Telia öppen fiber för att få igång en 
etablering i området. För kommande utbyggnadsetapper så hänvisas nya intressenter 
till hemsidan www.oppenfiber.se.

f) Grannsamverkan

Valid Hatami frågade om det finns någon etablerad grannsamverkan i området. Svaret 
är att det finns etablerat i området, bland annat i närheten av där frågeställaren bor.

20. Avslutning

Ordföranden tackade mötesdeltagarna och förklarade stämman avslutad.

   
Vid protokollet, Mötesordförande,

.............................................. ...............................................
Lars Wahlström Lars-Olov Börjesson

Justeras, 

.............................................. ..............................................

Peter Kente Pia Svensson
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